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Pr̊uběh obhajoby diplomové práce:

Předseda Komise, doc. Ing. arch. Antonín Novák, oslovil studentku Michaelu Říhovou, aby představila své téma.

Diplomantka Michaela Říhová představila své téma s názvem ”Sudetskou krajinnou Horního Vítkova”, řešící

pohraniční oblast České republiky, kterou reaguje na téma vyrovnání se uzemí s jeho minulostí. Návrh by měl na

danou problematiku reagovat a nezapomenout ani na turistický potenciál místa.

Studentka popsala obsahový plán její diplomové práce, řešící téma místa ze kterého sama pochází. Představila

koncepční rovinu její práce, vymezila její územní rozsah a systematiku postupu práce. Ústředním motivem se stává cesta

lemující rozhraní těchto území v trase původní pašerácké cesty, vedoucí až do severočeské obce Horní Vítkov. Předmětem

práce se stávající dvě cesty, jejich křížení, styčné body a poutě, jež znázorňují. Diplomantka představila koncepční řešení

a postupně odkryla komplexní schéma objektu, jež zahrnuje. Inspirována starým podstávkovým domem, i stopami staveb

v českopolském pohraničí. Svůj přednes studentka doplnila vizualizacemi promítanými v prezentaci.

Doc. Novák požádal studentku o připomenutí, jakým způsobem vzniklo zadání její práce.

Vedoucí práce přečetl svůj posudek.

Přítomná oponentka, MgA. Ida Chuchlíková, přečetla svůj posudek práce.

Studentka reagovala na otázky položené vedoucím práce i oponentem.

Předseda komise vyzval k otevření diskuze komise nad diplomním návrhem.

Doc. Novák položil diplomantce otázku zda bude nějaký element z navrženého následně realizován. Pokračoval

otázkou, jestli se jako divák nějakým způsobem dozví, že je součástí nějakého dění, stezky. Prof. Suchomel požádal o

upřesnění materiálového řešení jednotlivých cest. Michaela Říhová prochází postupně všechny objekty a popisuje je. Doc.

Halík požádal o představení jednotlivých cest v návaznosti na současný kontext krajiny. Doc. Novák požádal o

odůvodnění tvarové typologie navrženého bydlení v blízkosti podstávkového domu. Diplomantka vysvětlila svou koncepci

v fragmentačnímu tvarosloví objektů. Byla vedena diskuze.

Předseda Komise vyzval hosty, aby opustili konferenční místnost.

Předseda Komise informoval studentku, že obhajobu absolvovala úspěšně.
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